

兹证明:

惠州市德泓科技有限公司

统一社会信用代码: 914413007665545928

地址: 惠州市东江高新区东兴片区泓淋工业园 邮编:516000

环境管理体系符合:

GB/T24001-2016/ISO14001:2015

环境管理体系覆盖范围:

通信、数据、信号传输类电子电线及连接器组件的生产 及相关管理活动

证书号: E2020070902R0M 签发日期: 2020年7月9日

有效期至: 2023年7月8日

初次认证日期: 2020年7月9日

在证书持有者的管理体系持续符合标准要求的运行 条件下, 认证有效期为三年。有效期内, 每年需进 行监督审核,并以是否加贴监督合格标识为准。







本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站[www.cnca.gov.cn]查询。 本机构网址: www.zs-cert.com 电话: (+86 755) 23243271 地址:深圳市光明新区高新区高新路11号研祥科技工业园研发楼15楼07单位



SHENZHEN ZHONGSHENG CERTIFICATION CO.,LTD.

This is to certify that:

Huizhou Dehong Technology Co., Ltd.

Unified social credit code: 914413007665545928

Address: Guangdong Province, Huizhou City, Dongjiang High-tech zone, Dongxing Area, Honglin industrial Park ZIP:516000

Has implemented the Environmental Management System in conformance with:

GB/T24001-2016/ISO14001:2015

The scope of the Environmental Management System includes:

Gommunications,data,signal transmission type electronic wire and connector components production and related activities

Certificate number: E2020070902R0M

Date of issue: **07-9-2020**Date of expiry: **07-8-2023**

Agency seals:

Date of initial certification: 07-9-2020

The certification is valid for three years under the condition that the certificate holder's management system complies with the standard requirements. During the term of validity, the certificate shall be supervised and audited every year, and shall be marked with the qualified logo after supervision.

Approved by (GM):







This certificate information can be found on CNCA official website (www.cnca.gov.cn). Website: www. zs-cert.com Tel: (+86 755) 23243271

Address: Unit 7, 15/F, Yanxiang Technology Industrial Park R&D Building, High-tech Zone, High-tech Road No. 11, Guangming New District, Shenzhen City.